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PS 2021/188 Merknad til innkalling 

  
Torill Martinsen (H): Møteinnkallingen ble ikke lagt ut på kommunens nettside før i går. Er avhengig av 
at møteinnkallingen blir lagt ut på nettsiden, slik at den blir tilgjengelig å finne frem for 
partimedlemmer. Setter pris på at den blir lagt ut tidligere.  
  
 

PS 2021/189 Merknad til saksliste 

 
Ordfører: Ved en feil har tre saker blitt satt som referatsak og ikke som politisk sak. Ønsker å endre 
følgende saker til politiske saker: 
 
RS 2021/101 - Orientering til kommunestyret - Om utskifting av drensrør på Tverrfjordveien 
RS 2021/102 - Orientering til styret i Loppa boligstiftelse - Om utskifting av dør 
RS 2021/103 - Ny bekymringsmelding til kommunestyret i Loppa – Vedrørende sen og manglende 
levering av forvaltningsrevisjon 
  
Administrasjonssjef: Ønsker å ta opp en ekstrasak "Økonomisk bidrag fra kommunen til 
bredbåndsutbyggingen i Sør-Tverrfjord og på Sandland" 
  
Ståle Sæther (H): Angående de tre sakene som var satt som referatsak som skulle vært politisk sak. 
Kommunestyret må få mulighet til å stemme over om de skal endres til politisk sak. Ordfører pliktes til å 
ta opp til avstemning når det fremmes forslag.  
  
 
Det tas opp til votering om følgende referatsaker skal settes opp til politisk behandling: 
 
RS 2021/101: Orientering til kommunestyret - Om utskifting av drensrør på Tverrfjordveien 
 
Enstemmig vedtatt 
  
 
RS 2021/102: Orientering til styret i Loppa boligstiftelse - Om utskifting av dør 
 
Vedtatt med 13 stemmer mot 2 
  
 
RS 2021/103: Ny bekymringsmelding til kommunestyret i Loppa – Vedrørende sen og manglende 
levering av forvaltningsrevisjon 
 
Enstemmig vedtatt 
  
 
Forslag om å ta opp ekstrasak "Økonomisk bidrag fra kommunen til bredbåndsutbyggingen i Sør-
Tverrfjord og på Sandland" tas opp til votering. 
  
Enstemmig vedtatt 
  
 
 
Hanne Nyheim (SP): Ekstrasakene som stadig dukker opp under møtene. Vi har allerede lange sakslister, 
innkallingen blir alltid sendt ut i siste liten 7 dager før møtet. Når det kommer ekstrasaker, blir man 
fortvilet. Vi må ha tid til å sette oss tilstrekkelig inn i sakene. Forstår at det kan dukke opp saker som er 
viktig og trengs å tas opp raskt. Det er greit, men det bør også være unntaket og ikke en regel.  



  
Line Enger Posti (SP): Vi har fått et spørsmål angående bassengene i kommunen. Når kan vi forvente å 
få åpnet bassengene? Vanligvis åpnes de etter høstferien. Det har vært avsatt 700 000 til bassenget i 
Bergsfjord, hvorfor er ikke arbeidet startet? Når vil kommunen komme og få satt opp småbåthavna i 
Bergsfjord? 
 
  
Ståle Sæther (H): Den kommunale planstrategien skulle vært behandlet av kommunestyret etter 
konstitueringen av nytt kommunestyre. Nå har det snart gått 2 år siden konstitueringen, og det er fortsatt 
ikke gjort. Hva er planen, og hvorfor får vi det ikke opp til behandling? Eller er det slik at 
kommunestyret i hele perioden skal styre kommunen uten planer? Og skal vi da styre etter 
innfallsmetoden? 
 
  
Ståle Sæther (H): I formannskapet informerte jeg ordfører om at styret i boligstiftelsen kun består av 3 
representanter. Kommunestyret velger 4 styremedlemmer. Det femte styremedlemmet velges av 
beboerne. Beboerrepresentant har ikke vært valgt hele forrige periode og ikke så langt i denne perioden. 
Under formannskapsmøtet 02.09 ble det bedt om at kommunestyret får anledning til å få bestemme det 
fjerde medlemmet, og jeg lurer på hvorfor det ikke er oppe på sakslisten i dag? 
 
  
Ståle Sæther (H): Planforslag for Ystnes landskapshotell ble lagt ut på nettsiden 27. juli med frist for 
merknader 7. september. Ikke alle naboer har fått tilsendt varsel om at det er lagt ut til offentlig ettersyn. 
Må det legges ut på nytt til offentlig ettersyn?  
  
  
  
 
 
 

PS 2021/190 Signering av møteprotokoll 16.09.2021 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Hanne Nyheim (SP) og Bård Jahr (AP) velges til signering av møteprotokoll. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i  Kommunestyret- 16.09.2021     

 
 
Kim Pedersen (AP): Foreslår Bård Jahr (AP) til signering av møteprotokoll.  
Ståle Sæther (H): Foreslår Hanne Nyheim (SP) til signering av møteprotokoll.  
 



PS 2021/191 Beslutningsgrunnlag kompetansesenter 

 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

1.Kommunestyret ber administrasjonssjefen få utført en tilstandsanalyse på nivå 2 for 
Høgtun skole innen årsskiftet.  

2.Det bevilges kr.  400 000 til dette arbeidet som finansieres ved bruk av fritt 
disposisjonsfond. 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 02.09.2021     

 
Administrasjonssjefen bes komme med en fullstendig saksutredning for bygging av kompetansesenter. 
Enstemmig vedtatt.  
 
 

Behandling i  Teknisk Plan og Næring- 02.09.2021     

 
 
Ståle Sæther (H): fremmer forslag til vedtak på vegne av Arbeiderpartiet, SV og Høyre: 
Administrasjonssjefen bes komme med en fullstendig saksutredning for bygging av kompetansesenter.  
  
Forslag fra AP, SV og H stilles opp mot innstilling fra Levekårsutvalget: 
  
Forslag fra AP, SV og H enstemmig vedtatt.  
 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Administrasjonssjefen bes komme med en fullstendig saksutredning for bygging av kompetansesenter. 
Enstemmig vedtatt 
 

Behandling i  Loppa formannskap- 02.09.2021     

 
 
Forslag fra H, AP, SV: Administrasjonssjefen bes komme med en fullstendig saksutredning for bygging 
av kompetansesenter. 
  
Forslag fra H, AP, SV stilles opp mot innstilling fra Levekårsutvalget 
Forslag fra H, AP, SV enstemmig vedtatt 
 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Administrasjonssjefen bes komme med en fullstendig saksutredning for bygging av kompetansesenter.  
 
Enstemmig vedtatt 



PS 2021/192 Konstituering av administrasjonssjef 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar å konstituere Camilla Hansen i stillingen som administrasjonssjef 
(kommunedirektør) fra 01.10.2021 inntil ny administrasjonssjef (kommunedirektør) er tiltrådt. 
  
Konstituert administrasjonssjef (kommunedirektør) avlønnes med kr 1 054 162 per år 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 

PS 2021/193 Kontrollutvalgets årsmelding 2020 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Loppa kommunestyre tar kontrollutvalgets årsmelding for 2020 til orientering 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Loppa kommunestyre tar kontrollutvalgets årsmelding for 2020 til orientering 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 

PS 2021/194 Budsjettregulering kommunale eiendomsavgifter 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 02.09.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar inndekning av økte kostnader til kommunale avgifter på egne bygg med 
bruk av fritt disposisjonsfond, 2565009. Beløp kroner 808.000,-. 
  
Budsjettregulering vil utføres på følgende måte: 
  
K 19400.4600.265 Kommunale boliger 106.000,- 
D 11950.4600.265 Kommunale boliger 106.000,- 
K 19400.4601.265 Aldersbolig 82.000,- 
D 11950.4601.265 Aldersbolig 82.000,- 
K 19400.4602.265 Nerstranda 40.000,- 
D 11950.4602.265 Nerstranda 40.000,- 
K 19400.4603.265 Parkveien 2 9.000,- 



D 11950.4603.265 Parkveien 2 9.000,- 
K 19400.4604.261 Øksfjord Helsesenter 178.000,- 
D 11950.4604.261 Øksfjord Helsesenter 178.000,- 
K 19400.4605.222 Høgtun skole 118.000,- 
D 11950.4605.222 Høgtun skole 118.000,- 
K 19400.4607.222 Sandland skole 144.000,- 
D 11950.4607.222 Sandland skole 144.000,- 
K 19400.4613.221 Øksfjord internatbygg 69.000,- 
D 11950.4613.221 Øksfjord internatbygg 69.000,- 
K 19400.4615.130 Rådhuset 21.000,- 
D 11950.4615.130 Rådhuset 21.000,- 
K 19400.4616.386 Øksfjord samfunnshus 41.000,- 
D 11950.4616.386 Øksfjord samfunnshus 41.000,- 
  Sum   808.000,- 
  
  
Enstemmig vedtatt 
 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar inndekning av økte kostnader til kommunale avgifter på egne bygg med 
bruk av fritt disposisjonsfond, 2565009. Beløp kroner 808.000,-. 
  
Budsjettregulering vil utføres på følgende måte: 
  
K 19400.4600.265 Kommunale boliger 106.000,- 
D 11950.4600.265 Kommunale boliger 106.000,- 
K 19400.4601.265 Aldersbolig 82.000,- 
D 11950.4601.265 Aldersbolig 82.000,- 
K 19400.4602.265 Nerstranda 40.000,- 
D 11950.4602.265 Nerstranda 40.000,- 
K 19400.4603.265 Parkveien 2 9.000,- 
D 11950.4603.265 Parkveien 2 9.000,- 
K 19400.4604.261 Øksfjord Helsesenter 178.000,- 
D 11950.4604.261 Øksfjord Helsesenter 178.000,- 
K 19400.4605.222 Høgtun skole 118.000,- 
D 11950.4605.222 Høgtun skole 118.000,- 
K 19400.4607.222 Sandland skole 144.000,- 
D 11950.4607.222 Sandland skole 144.000,- 
K 19400.4613.221 Øksfjord internatbygg 69.000,- 
D 11950.4613.221 Øksfjord internatbygg 69.000,- 
K 19400.4615.130 Rådhuset 21.000,- 
D 11950.4615.130 Rådhuset 21.000,- 
K 19400.4616.386 Øksfjord samfunnshus 41.000,- 
D 11950.4616.386 Øksfjord samfunnshus 41.000,- 
  Sum   808.000,- 



  
Enstemmig vedtatt  
 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar inndekning av økte kostnader til kommunale avgifter på egne bygg med 
bruk av fritt disposisjonsfond, 2565009. Beløp kroner 808.000,-. 
  
Budsjettregulering vil utføres på følgende måte: 
  
K19400.4600.265 Kommunale boliger 106.000,- 
D11950.4600.265 Kommunale boliger 106.000,- 
K19400.4601.265 Aldersbolig 82.000,- 
D11950.4601.265 Aldersbolig 82.000,- 
K19400.4602.265 Nerstranda 40.000,- 
D11950.4602.265 Nerstranda 40.000,- 
K19400.4603.265 Parkveien 2 9.000,- 
D11950.4603.265 Parkveien 2 9.000,- 
K19400.4604.261 Øksfjord Helsesenter 178.000,- 
D11950.4604.261 Øksfjord Helsesenter 178.000,- 
K19400.4605.222 Høgtun skole 118.000,- 
D11950.4605.222 Høgtun skole 118.000,- 
K19400.4607.222 Sandland skole 144.000,- 
D11950.4607.222 Sandland skole 144.000,- 
K19400.4613.221 Øksfjord internatbygg 69.000,- 
D11950.4613.221 Øksfjord internatbygg 69.000,- 
K19400.4615.130Rådhuset 21.000,- 
D11950.4615.130Rådhuset 21.000,- 
K19400.4616.386 Øksfjord samfunnshus 41.000,- 
D11950.4616.386 Øksfjord samfunnshus 41.000,- 
Sum 808.000,-  
  
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 

PS 2021/195 Fullmakt om mekling med Sametinget 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 02.09.2021     

 
Administrasjonen gis fullmakt til å mekle med sametinget på vegne av kommunestyret i oktober 2021. 
Ordfører deltar også på meklingen.  
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 



Behandling i  Teknisk Plan og Næring- 02.09.2021     

 
 
Endringsforslag fra Arbeiderpartiet ved Maria Sotkajærvi: Administrasjonen gis fullmakt til å mekle med 
sametinget på vegne av kommunestyret i oktober 2021. Ordfører deltar også på meklingen.  
  
Arbeiderpartiets endringsforslag stilles opp mot administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
Arbeiderpartiets endringsforslag enstemmig vedtatt. 
  
 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Administrasjonen gis fullmakt til å mekle med sametinget på vegne av kommunestyret i oktober 2021. 
Ordfører deltar også på meklingen.  
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i Loppa formannskap- 02.09.2021     

 
 
Maria Sotkajærvi (AP) fremmer endringsforslag: Administrasjonen gis fullmakt til å mekle med 
sametinget på vegne av kommunestyret i oktober 2021. Ordfører deltar også på meklingen.  
  
Endringsforslag fra Arbeiderpartiet stilles opp mot administrasjonens forslag til vedtak: 
Endringsforslag fra Arbeiderpartiet enstemmig vedtatt 
 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Administrasjonen og ordfører gis fullmakt til å mekle med Sametinget på vegne av kommunestyret i 
november 2021. Kommunestyrerepresentant Cato Kristiansen fra SV deltar som observatør under 
meklingen.  
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i Kommunestyret- 16.09.2021     

 
 
Arbeiderpartiet ved Maria Sotkajærvi leverer følgende endringsforslag: 
Administrasjonen og ordfører gis fullmakt til å mekle med Sametinget på vegne av kommunestyret i 
oktober 2021. 
  
Senterpartiet ved Line Enger Posti leverer følgende endringsforslag:  
Administrasjonen og ordfører gis fullmakt til å mekle med Sametinget på vegne av kommunestyret i 
november 2021. Kommunestyrerepresentant Cato Kristiansen fra SV deltar som observatør under 
meklingen.  
  
Formannskapets innstilling stilles opp mot arbeiderpartiets endringsforslag 
Arbeiderpartiets forslag vedtatt med 12 mot 3 stemmer.  



  
Arbeiderpartiets endringsforslag stilles opp mot Senterpartiets endringsforslag  
Senterpartiets forslag enstemmig vedtatt. 
  
  
  
 

PS 2021/196 Fysisk tilrettelegging skole 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 02.09.2021     

 
Kommunestyret innvilger kr 150 000 til istandsetting av lokale til base for elever ved Høgtun skole. 
Istandsetting av lokalene gjøres så snart dyp tilstandsrapport foreligger og forutsetter at konklusjonen i 
rapporten er at skolen kan brukes videre. 
Finansieres ved bruk av fritt disposisjonsfond.  
  
Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Kommunestyret innvilger kr 150 000 til istandsetting av lokale til base for elever ved Høgtun skole.  
Finansieres ved bruk av fritt disposisjonsfond.  
  
Enstemmig vedtatt 
 

Behandling i  Loppa formannskap- 02.09.2021     

 
Administrasjonen fremmer forslag om å endre innstillingen til:   
Kommunestyret innvilger kr 150 000 til istandsetting av lokale til base for elever ved Høgtun skole.  
Finansieres ved bruk av fritt disposisjonsfond.  
  
Enstemmig vedtatt 
 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Kommunestyret innvilger kr 150 000 til istandsetting av lokale til base for elever ved Høgtun skole. 
Finansieres ved bruk av fritt disposisjonsfond.  
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2021/197 Flaggreglement for Loppa kommune 

Vedtak i Levekårsutvalget - 31.08.2021     

Kommunestyret vedtar at det flagges på offentlige flaggdager. Kommunestyret vedtar videre at: 

• Det flagges også på skolene med det samiske flagget på samefolkets dag 
• Det flagges ved årlige Pride arrangement/markering i Loppa. Regnbueflagget brukes da. 
• Det flagges på kvinnedagen 8. mars 
• Det flagges ved kommunevalg og Sametingsvalg.  

 
Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

Kommunestyret vedtar at det flagges på offentlige flaggdager. Kommunestyret vedtar videre at: 

• Det flagges også på skolene med det samiske flagget på samefolkets dag 
• Det flagges ved årlige Pride arrangement/markering i Loppa. Regnbueflagget brukes da. 
• Det flagges på kvinnedagen 8. mars 
• Det flagges ved kommunevalg og Sametingsvalg. 

  
Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Kommunestyret vedtar at det flagges på offentlige flaggdager. Kommunestyret vedtar videre at: 

• Det flagges også på skolene med det samiske flagget på samefolkets dag 
• Det flagges ved årlige Pride arrangement/markering i Loppa. Regnbueflagget brukes da. 
• Det flagges på kvinnedagen 8. mars 
• Det flagges ved kommunevalg og Sametingsvalg. 

  
Enstemmig vedtatt   
 
 
 

PS 2021/198 Avtale om vertskommunesamarbeid om barnevern med Alta 
kommune 

Vedtak i Levekårsutvalget - 31.08.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar vedlagt forslag til avtale for inngåelse av vertskommunesamarbeid med 
Alta kommune innen barnevern. Avtalen skal tre i kraft fra 1. januar 2022 
  
Enstemmig vedtatt  
 
 
 
 



Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar vedlagt forslag til avtale for inngåelse av vertskommunesamarbeid med 
Alta kommune innen barnevern. Avtalen skal tre i kraft fra 1. januar 2022. 
  
Vedtatt med 4 stemmer (AP, H, U) mot 1 stemme (SV) 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar vedlagt forslag til avtale for inngåelse av vertskommunesamarbeid med 
Alta kommune innen barnevern. Avtalen skal tre i kraft fra 1. januar 2022. 
  
Vedtatt med 12 (AP, H, SP, U) stemmer mot 3 (SV, SP) 
 
 

Behandling i Kommunestyret- 16.09.2021     

 
 
Cato Kristiansen (SV): SV foreslår at saken sendes tilbake til administrasjonen for grundigere utredning 
av alternativene for barnevernstjenesten i Loppa.  
  
Forslaget om å sende saken tilbake til administrasjonen stilles opp mot innstilling fra formannskapet.  
  
Formannskapets innstilling vedtatt med 12 (AP, H, SP, U) stemmer mot 3 (SV, SP) 
 
 

PS 2021/199 Kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021 - 2025 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Kommunedelplanen revideres i henhold til de endringer som er foreslått av Loppa Idrettsråd og 
administrasjonen. Neste revisjon av kommunedelplanen skal ha Kommunedelplan for folkehelse som 
grunnlag.  
 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Kommunedelplanen revideres i henhold til de endringer som er foreslått av Loppa Idrettsråd og 
administrasjonen.  
  
Enstemmig vedtatt 
 

Behandling i Loppa formannskap- 02.09.2021     

 
 
Administrasjonen ønsker å endre innstillingen: 
Kommunedelplanen revideres i henhold til de endringer som er foreslått av Loppa Idrettsråd og 
administrasjonen.  
  
 



Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Kommunedelplanen revideres i henhold til de endringer som er foreslått av Loppa Idrettsråd og 
administrasjonen. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

PS 2021/200 Anskaffelse av ny nettside for Loppa kommune 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Kommunestyret vedtar å bytte leverandør av kommunal nettside til Acos. I første omgang kjøper 
kommunen Nettside og CMS tjenester, med innkjøpspris estimert til 83.750 kr. (eks. mva.) Midlene til 
innkjøp hentes fra fritt disposisjonsfond. 
  
I tillegg gis administrasjonen fullmakt til, ved senere tidspunkt, å gå til innkjøp av tilleggstjenesten 
Kommune-Kari fra Prokom. 
  
Enstemmig vedtatt 
 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Kommunestyret vedtar å bytte leverandør av kommunal nettside til Acos. I første omgang kjøper 
kommunen Nettside og CMS tjenester, med innkjøpspris estimert til 83.750 kr. (eks. mva.) 
Midlene til innkjøp hentes fra fritt disposisjonsfond. 
  
I tillegg gis administrasjonen fullmakt til, ved senere tidspunkt, å gå til innkjøp av tilleggstjenesten 
Kommune-Kari fra Prokom. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

PS 2021/201 Orientering til kommunestyret - Om utskifting av drensrør på 
Tverrfjordveien 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Saken tas til orientering 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i Kommunestyret- 16.09.2021     

 
Saken er endret fra referatsak til politisk sak, og har endret saksnummer fra RS 2021/101 til PS 2021/201 
 
 



PS 2021/202 Ny bekymringsmelding til kommunestyret i Loppa - Om sen og 
manglende levering av forvaltningsrevisjon 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021    

Kommunestyret avventer situasjonen, og gjør en ny vurdering av situasjonen i løpet av høsthalvåret 
2021. Kommunestyret ber kontrollutvalget sende en ny melding til kommunestyret om status vedrørende 
levering av forvaltningsrevisjon i løpet av høsthalvåret 2021.

Enstemmig vedtatt 

Behandling i Kommunestyret- 16.09.2021     

Saken er endret fra referatsak til politisk sak, og har endret saksnummer fra RS 2021/103 til PS 
2021/202 

PS 2021/203 Økonomisk bidrag fra kommunen til bredbåndsutbyggingen i 
Sør-Tverrfjord og på Sandland 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021    

Loppa kommunestyre vedtar å stille med 25% av egne økonomiske midler for Sør-Tverrfjord på 312 
000kr og 372 000kr for Sandland. Dette er for å gi alle fastboere og bedrifter tilgang til bredbånd 
minimum 30/30 hastighet. 
Finansieres ved bruk av fritt disposisjonsfond. 

Enstemmig vedtatt 

RS 2021/98 Revisors beretning 2020, Loppa boligstiftelse 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021 

Tatt til orientering 

RS 2021/99 Utbytte fra Ymber

Tatt til orientering 



RS 2021/100 Forvaltningsrevisjonsrapport - Loppa kommune - Kvalitet i 
pleie og omsorg

 
Tatt til orientering 
 
 

RS 2021/102 Orientering til styret i Loppa boligstiftelse - Om utskifting av 
dør 

Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021     

 
Tatt til orientering 
 

Behandling i Kommunestyret- 16.09.2021     

 
Saken endres tilbake til referatsak. 
Enstemmig vedtatt 
 

RS 2021/104 Gjennomgang av Årsbudsjett 2021 – Økonomiplan 2021 – 2024

   

Tatt til orientering. 
 
 

RS 2021/105 Orientering/Eventuelt

 

Administrasjonen: Ønsker å få spørsmål tilsendt skriftlig, slik det ble bedt om i formannskapet. 
  
Ordfører: Hva tenker ordfører gjøre med planstrategi og planarbeid i Loppa kommune? Vi har valgt å 
prioritere arealplan. Vi har hatt kapasitetsproblemer for å jobbe med planarbeidet. Vi har ikke klart å få 
alle planene i gang, og dette vil være en prioritet fremover. Vi vil også ha en gjennomgang av 
samfunnsdelen nå fremover, og gjøre oppdateringer der. Vi har ikke tenkt å styre uten planer. Vi må 
sørge for å få ny administrasjonssjef på plass og ny teknisk sjef på plass, og så skal vi få i gang arbeidet. 
Folkehelseplan er igangsatt, og enkelte planer nærmer seg klar til politisk presentering.  
  
Ordfører: Angående styremedlemmer i boligstiftelsen. Vi har bedt administrasjonen utrede en sak på 
dette. De vil komme tilbake til dette, og straks det er klart vil det bli lagt fram for kommunestyret. Valg 
av beboer som styremedlem må styret og beboere sørge for.  
  
Ståle Sæther (H): Godt at vi er enige om at planstrategien må ryddes opp i. Vi har en samfunnsplan som 
var vedtatt i 2016, og siden den gang har samtlige kommunestyrerepresentanter vært utskiftet. Sittende 
kommunestyre kjenner ikke kjennskap til den planen, og det er viktig at vi får den nye planen til 
behandling og at den kommer på sakskartet. 
  
Ståle Sæther (H): Angående styremedlemmer til boligstiftelsen: Usikker på om administrasjonen trenger 
å gjøre så stor saksutredning på dette, da det er kommunestyrets oppgave å oppnevne kandidater til dette. 
  



Ståle Sæther (H): Angående landskapshotell. Naboer har ikke fått melding om at planforslaget er lagt ut 
til offentlig ettersyn. Hva mener ordfører om dette? Kan naboer få en forlenget frist til å komme med 
innspill, selv om fristen er gått ut? 
  
Ordfører: Det er beklagelig om ikke vi klarer å sende ut forslag til høringsuttalelse til alle. Siden det er 
gjort vesentlig feil i utsendelsen, skal det være mulig å få en utsatt frist for å komme med uttalelser for de 
som ikke mottok varsel. Må organiseres nærmere med administrasjonen.  
  
Ordfører: Som kommunestyret vet er dette siste møtet til administrasjonssjefen vår. Takker Frank for 
innsatsen han har gjort for oss i Loppa. Vil takke deg for arbeidet du har gjort for kommunestyret, og det 
samarbeidet vi har hatt. Ønsker deg lykke til med alt du måtte finne på i fremtiden.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


	Loppa kommune
	PS 2021/188 Merknad til innkalling
	PS 2021/189 Merknad til saksliste
	PS 2021/190 Signering av møteprotokoll 16.09.2021
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021
	Behandling i  Kommunestyret- 16.09.2021

	PS 2021/191 Beslutningsgrunnlag kompetansesenter
	Administrasjonssjefens forslag til vedtak:
	Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 02.09.2021
	Behandling i  Teknisk Plan og Næring- 02.09.2021
	Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021
	Behandling i  Loppa formannskap- 02.09.2021
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021

	PS 2021/192 Konstituering av administrasjonssjef
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021

	PS 2021/193 Kontrollutvalgets årsmelding 2020
	Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021

	PS 2021/194 Budsjettregulering kommunale eiendomsavgifter
	Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 02.09.2021
	Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021

	PS 2021/195 Fullmakt om mekling med Sametinget
	Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 02.09.2021
	Behandling i  Teknisk Plan og Næring- 02.09.2021
	Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021
	Behandling i Loppa formannskap- 02.09.2021
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021
	Behandling i Kommunestyret- 16.09.2021

	PS 2021/196 Fysisk tilrettelegging skole
	Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 02.09.2021
	Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021
	Behandling i  Loppa formannskap- 02.09.2021
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021

	PS 2021/197 Flaggreglement for Loppa kommune
	Vedtak i Levekårsutvalget - 31.08.2021
	Kommunestyret vedtar at det flagges på offentlige flaggdager. Kommunestyret vedtar videre at:
	Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021
	Kommunestyret vedtar at det flagges på offentlige flaggdager. Kommunestyret vedtar videre at:
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021

	PS 2021/198 Avtale om vertskommunesamarbeid om barnevern med Alta kommune
	Vedtak i Levekårsutvalget - 31.08.2021
	Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021
	Behandling i Kommunestyret- 16.09.2021

	PS 2021/199 Kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021 - 2025
	Administrasjonssjefens forslag til vedtak:
	Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021
	Behandling i Loppa formannskap- 02.09.2021
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021

	PS 2021/200 Anskaffelse av ny nettside for Loppa kommune
	Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021

	PS 2021/201 Orientering til kommunestyret - Om utskifting av drensrør på Tverrfjordveien
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021
	Behandling i Kommunestyret- 16.09.2021

	PS 2021/202 Ny bekymringsmelding til kommunestyret i Loppa - Om sen og manglende levering av forvaltningsrevisjon
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021
	Behandling i Kommunestyret- 16.09.2021

	PS 2021/203 Økonomisk bidrag fra kommunen til bredbåndsutbyggingen i Sør-Tverrfjord og på Sandland
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021

	RS 2021/98 Revisors beretning 2020, Loppa boligstiftelse
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021

	RS 2021/99 Utbytte fra Ymber
	RS 2021/99 Utbytte fra Ymber
	RS 2021/100 Forvaltningsrevisjonsrapport - Loppa kommune - Kvalitet i pleie og omsorg
	RS 2021/102 Orientering til styret i Loppa boligstiftelse - Om utskifting av dør
	Vedtak i Kommunestyret - 16.09.2021
	Behandling i Kommunestyret- 16.09.2021

	RS 2021/104 Gjennomgang av Årsbudsjett 2021 – Økonomiplan 2021 – 2024
	RS 2021/104 Gjennomgang av Årsbudsjett 2021 – Økonomiplan 2021 – 2024
	RS 2021/105 Orientering/Eventuelt
	RS 2021/105 Orientering/Eventuelt

